
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 19. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1400
Vil ministeren redegøre for, hvorfor det ikke er alle økologiske dambrug, der skal opfylde
BAT-krav til anlæg med 25 tons foder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Schack.Pedersen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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